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wozu dzieci do Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Wierbce. 

Prośba motywowana jest tym iż obecne warunki są uciążliwe i nie ma możliwości poprawy 

bez przyznania drugiego autobusu. Z samego Dobrakowa jest 46 dzieci a w roku przyszłym 50. W 

momencie likwidacji placówek szkolnych na terenach wiejskich władze zapewniały, ze warunki 

pozostaną bardzo dobrego i nie staną się uciążliwe dla dzieci. Od lat rzeczywistość wygląda 

inaczej zwłaszcza dla dzieci z Dobrakowa. Dzieci wsiadające jako pierwsze muszą być na 

przystanku już 6.45 i od lat porządek dowozu się nie zmieniał za wyjątkiem ubiegłego roku kiedy 

po naszej prośbie zamieniono jeden raz kurs z Wierzbica, ale zmiana jest nie korzystna dla 

wszystkich. Od ponad roku dzieci każdego dnia spóźniają się na zajęcia lekcyjne. Równie 

uciążliwa sytuacja ma miejsce z odwozami, każdego dnia dzieci muszą pokonać trasę przez całą 

okolice aż po ponad 50 min. dotrą do Dobrakowa. 

Kursy muszą się zwiększyć zarówno w zakresie dowozu jak i odwozu. Mam nadzieje iż moja 

prośba będzie pomyślnie rozpatrzona i wprowadzona w życie jak najszybciej. 

2. Interpelacja ws. osunięcia 3 starych drzew w Dobrakowie na przeciwko posesji nr 94. Jedno z 

drzew od lat jest powalone po burzy a od jakiegoś czasu zaczyna pochylać się na drogę i stwarza 

zagrożenie. 

3. Interpelacja ws. oczyszczenia nawierzchni drogi gminnej na koloni Podrędzinie oraz na koloni 

Stara Wieś przy drodze powiatowej w Dobrakowie spod zalegającej ziemi. Miejscami pod 

ziemią jest tak duża część jezdni, że poruszające się pojazdy muszą przystawać aby się minąć, a co 

dopiero o możliwości poruszania się poboczem jezdni pieszych i rowerzystów. 

Z góry dziękuję za rozpatrzenie moich interpelacji. 

Joanna Kaniei 


